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Til stede: Betina, Lis, Malene, Susanne F, Connie, Kirsten, Lisbeth, Tine, Maria,  
Anne, Inge, Sus N og Aase 
 
Betina bød Susanne Nilsson (Sus)  Parkinson Foreningen velkommen 
Anne fortalte lidt om sit Cochlear implantat og teleslynge, sidstnævnte blev testet under en kort 
præsentation af DH medlemmerne. 
   
1. Valg af referent:  Inge Rasmussen fast referent fremover 

 
2 .Meddelelser fra formanden 
     Indstilling af nye kandidater til:   
 
           a. Regionshandicapråd:7 kandidater deadline 31. jan. 2022 mere info vedhæftet 

      b.Regionalt dialogfora: 3 kandidater for hver af de 5 dialogfora, deadline 7. febr. 2022   
         mere info vedhæftet  
 
      Interesserede kan selv tilmelde sig eller via Betina (ansøgningsskema) 

 

3. Kort orientering fra andre 
Lis:    
a. Årsmødet  ændres til en anden dag der arbejdes med 2 forslag  30/3 eller den 29/3 
 
b.Netværksgruppen for udeboende har holdt møde.  
   De har sendt henvendelse til Social- og Psykiatrirådet i Region H ang. manglende             
   psykiatrisk behandling af borgere med udviklingshandicap som har senfølger/traumer efter  
  seksuelle  overgreb. De kan ikke få hjælp hos Psykiatrisk Center i Ballerup, da de ikke kan 
   tage  handicappede, Gentofte tager ikke nogen med en IQ under 50, kommunerne vil ikke   
   gøre noget. 
    Lis og Betina går videre 
   Sag for HR? eller Regionshandicaprådet ? 
 

          c. DH har p.t. stor fokus på beskæftigelse  for borgere med handicap. Et af de værktøjer  
              som gør en stor forskel er screening, som desværre kun anvendes af 37% af  
              kommunerne.  
              Ibrahim Benli  der er beskæftigelseskonsulent i Rødovre Kommune kom desværre ikke  
              ind i Handicaprådet, hvad flere af os troede.  
 
 
4. Den gode historie 

Maria: Maria og 15 andre er blevet interviewet af 2 antropologistuderende til en artikel der er  
offentlig tilgængelig 

Sus:    Sus har arbejdet som skoleleder i Herlev Kommune, fået en fin behandling fra hun fik  
stillet diagnosen Parkinson og indtil hun blev tilkendt førtidspension.    

Anne: Tilfreds med at få alt tilbehør m.m. vedr. hendes implantat bevilget af kommunen, lige-  



så i forbindelse med udskiftning af hendes hoveddør hvor hun har en speciel  
dørklokke    

 
4a.   DH´s hjemmeside: Connie og Inge har modtaget endelige oplysninger fra DH, håber at  
        hjemmesiden er på plads senest 1.marts 22. 

  
5. Årsmødet 2022: Bilag sendt ud med dagsordenen 
 

1) Godkende ”Køreplanen” ( herunder beslutte oplægsholder, annoncering i 
Herlev Bladet samt eventuelle forslag fra bestyrelsen) medsendes 

2) Godkendelse af dagsorden ( herunder valg af dirigent / referent) forslag 
medsendes:  

1.   Dirigent forslag Karen Hornshøj -Møller spørges 

2.   Referent Inge Rasmussen 

3) Godkendelse af handleplan 2021/2022  forslag medsendes  

7.   Forslag til handleplan, beskæftigelse tilføjes 

4) Godkendelse af invitation  til organisationer  udenfor DH – Herlev’s bestyrelse 
vores baglande og evt. annonce til Herlev Bladet  
 
Sendes ud når datoen er på plads  

 
               4.a) Annonce Herlev Bladet forslag om tekst som trækpladser: F.eks. ”hvordan får            
                      vi handicappede borger i arbejde”    
 
              4.b) Oplæg forslag: Ibrahim Benli fortæller om beskæftigelse og hvilke indsatser der  
                      gøres i Herlev kommune,i forhold til borgere med handicap 
  
  

6. Det fremtidige arbejde i Handicaprådet  

• Malene har holdt møde med Gitte (foreløbig formand) for HR, Dorte sekretær for HR  og 
Hannah Wilson Centerleder for Børn, Familie og Handicap 

• Første møde i HR skal være en indføring i arbejdet i Handicaprådet, præsentation hvor 
hver enkelt fortæller om hvorfor vedkommende ønsker at gå ind i HR m.m. 

• Malene, Gitte, Dorte og Hannah vil fremover mødes kort inden dagsorden til HR møder 
sendes ud 

7.  Punkter til næste bestyrelsesmøde i Frivillighuset  17/2 2022 

• Årsmøde  

• HR møde 

8. Hvem står for fortæring 17/2 2022? Ikke aktuelt  



9. Punkter til næste møde i HR  24/2 2022 

• Boligsituationen/boformer for borgere med handicap evt. samkøres med ensomhed 

• Inklusion i folkeskolen igen 

10. Evt 

• Mødekalender, møder er altid kl. 19 m.m. andet er opgivet i mødekalenderen 

• Utilfreds borger spørger i et læserbrev i Herlev Bladet da den bevilgede hjemmehjælp 
udeblev, hvor svinder de penge kommunen sparer hen?  

 

 

Herlev den 28/1-22 

Inge 

 


